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EU: Dostali jsme se do fáze našich životů, kdy se mnozí začínají ptát, stojí li za to ještě žít.
Ono to totiž na žití přestává být. Ještě nedávno jsme si sednuli do svého auta, do kterého jsme si
koupili benzín či naftu, dali na střechu lyže a zajeli si zasportovat do Rakouska, Itálie, Francie, či
aspoň ,,brousili“ svahy českých a moravských hor. A vcelku s povděkem přejížděli hranice sem a
tam, aniž bychom se zabývali hledáním pasu. V létě jsme zase cestovali letecky nebo autem k moři,
navštívili krásná místa, a nakonec se těšili domů, kde je také dobře. Pamatujete si na to? To vše je
minulost.

Současné dění lze nazvat obdobím přechodu z normálního života k diktatuře. Je až
nepochopitelné, jak snadno jsme se všeho vzdali a necháváme si brát jednu věc či možnost za
druhou. O co vše jsme již přišli a co je na řadě dále, pokud neřekneme dost? Už nějakou dobu lze
vnímat změnu Evropské unie ze společenství svobodných a svrchovaných států na organizaci s
centrálním vedením a plánováním, přičemž vrcholné orgány jsou nevolené a neovlivnitelné občany.
Navíc do nich jsou dosazovány stále častěji loutky v sukních. Ženy místo péče o rodiny a práce v
sociální a kulturní sféře, což jim přísluší i sluší, pronikají nejen na ministerstva obrany, ale zároveň
zastávají nejvyšší funkce, ve kterých jednají naprosto nelogicky a jsou velmi snadno ovlivnitelné
prostředím. To je jeden ze základních poznatků poslední doby. Až dojde ke skutečným bojům, teprve
se ukáže, jakou chybou je přesun žen na posty náležícím historicky mužům a následky toho budou
pro země takto se chovající tragické. Ženám totiž chybí mnoho z vlastností skutečných diplomatů,
válečníků a vůdců. Výjimek typu Margaret Thatcherové je v historii minimum. To je prostě fakt.

 

Evropská unie se přetransformovala v režim posedlý mocí, diktaturou, falešnou ideologií.
To trvá už delší dobu, ovšem s covidem přišlo razantní urychlení tohoto procesu. Jestliže při vstupu
do ní jsme si přáli být rovnocenným partnerem stávajícím členům, pak nyní jsme naprosto
přehlíženou zemí, které si všimnou pouze tehdy, vzepřou li se výjimečně naše pseudoelity. Upřímně,
to se stalo pouze 2x, a to v oblasti odzbrojení obyvatelstva a přijímání migrantů, což je jistě dosud
trnem v oku prounijních darmošlapských stran jako jsou Top09, STAN a Piráti. Nikdo by se nedivil,
kdyby se k problematice vrátily, protože EU je z toho přímo běsná, že v České republice lidem
zůstala možnost se bránit a nevítat ,,uprchlíky“. A buďme si jistí, že Rakušan využije všech
prostředků, aby ,,ochránil“ příslušníky PČR proti případným agresorům s vlastní zbraní. Nebo to tak
aspoň nazve. Příliš dobře si uvědomuje, že obranné prostředky v rukách lidu je i pro něj osobně velké
riziko. O migranty se zase postarají neziskovky živené státem. Už se aktivují.

Covidové šílenství dalo politikům do ruky nástroj přetavený do možnosti terorizovat své
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občany. Evidentně se to líbí všem napříč světem, ovšem v Evropě v tom vynikají Rakušané, Italové,
Francouzi a Němci. Současnost v Rakousku je doslova šílená. Bez vakcinace si tam skutečně koupíte
pouze základní potraviny, nic víc. Zatím. Za pár týdnů začne šikana takového rázu, že dá vzpomenout
na žlutou hvězdu na klopě kabátu za 2.světové války. Neposlechnete, budete platit likvidační částku,
nebudete pracovat, cestovat, žít. A protože bez příjmu nelze hradit základní životní potřeby, přijdete
o bydlení. To vše ve jménu experimentu na obyvatelstvu zvaném vakcinace, o jejíž dopadech a
následcích už se nevedou spory, ale pouze se ty záporné za každou cenu tají, kladné naopak nejsou
nijak doložitelné. Podobně je na tom starší generace v Itálii, v Německu Vás v některých státech
pustí do obchodů jen se správně obarvenou páskou na ruce, kterou Vám přiřadí dle záznamu ve
Vašem covidpasu, ve Francii prezident klidně prohlásí, že chce neposlušné občany naštvat a otrávit
jim život. To vše v době, kdy v jiných státech (shodou okolností především v těch mimo EU) ruší
veškerá opatření a rozhodli se tam vnímat covid jako sezónní chřipku. Ne tak EU, která odebírá
postupně lidem právo rozhodnout se dle svého myšlení a svědomí.

Naše vláda zvolila způsob, který je také alarmující. Pandemický zákon je de facto přípravou na
vyhlášení stanného práva. Jeho přijetí v podobě, kterou současná vláda obchází Ústavu České
republiky a Listinu základních práv a svobod, je nejen nepřijatelné, ale musí být důvodem k vyzvání
vlády k podání demise, případně k jejímu třeba i násilnému svržení. Tento zákon totiž zásadně
omezuje vše, co lze za svobodu s demokracii považovat. A jestliže jsme Babišovu vládu kritizovali za
některá opatření, pak Fiala schopný vzít si za poradce nejen covidového psychopata Pavla Novotného
a jeho vláda s egoistou Rakušanem na místě ministra vnitra nemůže mít naši důvěru. Pětikoaliční
strany volili příznivci EU a opět se ukázalo, jak jsou takto smýšlející lidé nebezpeční. Jejich
neschopnost uvědomit si, že setrvávání v Evropské unii je cestou k návratu totality do našich krajů,
se stala základním stavebním kamenem nové vlády. Ta pouze navázala na dílo zkázy započaté
předešlou politickou reprezentací a mílovými kroky nás vede do ještě větší žumpy. Nevěřte tomu, že
by se vláda vydala stejným směrem jako Britové, čeká nás to, co se děje v Rakousku. Copak to
nikomu stále nedochází?
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